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ایسنا: وزیــر ورزش وجوانان گفت: احساس 
من این است که تیراندازی در این دوره از المپیک 
صاحب مدال خواهد شــد. مسعود سلطانی فر، 
در حاشــیه بازدید از اردوی ملی پوشان اعزامی 
 به المپیک توکیو اظهارکرد: به همه ورزشکاران 
و مربیان خسته نباشید می گویم. در جریان ریز 
مشکلات شما بودم که از زندگی خود گذشتید  تا 
سهمیه بگیرید و عضو تیم ملی شوید. بیشترین 
تعداد ســهمیه را در این دوره از ۸ ســال قبل و 
۸ ســال بعد انقلاب گرفتیم که نشان می دهد 
تلاش ورزشکاران، فدراسیون ها و همکارانمان 
در وزارت و کمیته حاضر شــویم. امیدوارم در 
المپیک با همه مشکلات که به دلیل کرونا وجود 
دارد نتیجه خوبی حاصل شــود. المپیک محل 
بهترین و زبده ترین ورزشــکاران دنیاست. در 
والیبال و بسکتیبال از ۲۰۰ کشور دنیا ۱۲ کشور 
و در رشــته های انفرادی هم تعداد محدودی از 
ورزشکاران بعد از کسب سهمیه جواز حضور را 
می گیرند.  وزیر ورزش و جوانان گفت: نکته ای 
که باید بگویم تلاش این بوده که بهترین اردوها 
و تدارکات را داشته باشیم. در تیراندازی حضور 
ورزشــکاران در اردوهای کرواسی و مجارستان 
نشان دهنده تلاش و همت مسئولان فدراسیون 
و مسئولان ورزش کشور است. ما یقین داریم که 
همه ورزشکاران و اعصای کاروان تلاش می کنند 
تا بهترین نتیجه گرفته شود. فارغ از نتیجه ای که 
حاصل شود شما بهترین ورزشکاران ما هستند. 
بدون استرس و دغدغه در المپیک حاضر شوید. 
اگر نتیجه گرفتید که خوب، ولی اگر نگرفتید از 
ارزش های شما کم نخواهد شد. سلطانی فر ادامه 
داد: ما گزارش اردوها و تمرینات شما را گرفتیم 
و تلاش می کنیم که نیاز های شما را رفع کنیم. 
در این چند روز که به اردوها رفتم همه از اردوها 
و تدارکات راضی هستند تلاش ها انجام شده و 
می رویم بهترین نتیجه را بگیریم. احساس من این 
است که در این دوره نتیجه خوبی حاصل می شود 
و در این دوره تیراندازی می تواند صاحب مدال 
شود. وی گفت: همانطور که در جریان هستید 
قرار بود کمک معیشــتی به همه ورزشکاران و 
مربیان اهدا شود که مبلغ ۹۰ میلیون برای ۱۸ 

ماه داده خواهد شد.

خارجازمستطیلسبز

»مصطفوی«
مدیرتیمفوتبالالمپیکشد

داریوش مصطفوی به عنوان مدیر تیم 
فوتبال المپیک انتخاب شد. در مراسم امضای 
تفاهمنامه مشارکت در هزینه های تیم فوتبال 
المپیک که با حضور سیدرضا صالحی امیری و 
شهاب الدین عزیزی خادم در محل کمیته ملی 
المپیک برگزار شد، با پیشنهاد رئیس کمیته 
ملی المپیک، داریوش مصطفوی به عنوان 
مدیر تیم فوتبال المپیک به جهت ایجاد ارتباط 
موثر فنی و مدیریتی بین فدراسیون فوتبال و 
کمیته ملی المپیک انتخاب شد. مصطفوی 
بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال ایران است که 
در کارنامه وی ریاست و دبیرکلی فدراسیون 

فوتبال وجود دارد

خـــبر

دیـــدگاه

در مورد دربی ۹6 در جام حذفی و  با توجه به شرایطی که 
دو تیم داشته اند، باید در انتظار مسابقه ای تماشایی باشیم. 
پرسپولیس به لحاظ عملکرد عالی بوده و استقلال نیز در 
هفته های اخیر تیم پرنوسان گذشته نبوده و نمایش قابل قبولی 
مقابل حریفان داشته است. ۲ تیم بازیکنان باکیفیت زیادی در 
اختیار دارند که این موضوع باعث افزایش جذابیت مسابقه 
خواهد شد. استقلال پس از آنکه شانسی برای خود برای 
قهرمانی در لیگ برتر نمی بیند همه نگاهش به بردن جام حذفی 
است، ولی دلیل نمی شود پرسپولیس تیمی باشد که ضعیف 
ظاهر شود چون سرخ پوشان به هیچ حریفی باج نمی دهند و 
به همین خاطر مسابقه آسانی در انتظار هیچ کدام از دو تیم 
به خصوص استقلال نخواهد بود. نتیجه بازی قابل پیش بینی 
نیست ولی به خاطر یکسری فاکتورها بخت پیروزی پرسپولیس 
مقابل هر تیمی که در ایران با آن بازی می کند، بالاتر است. این 
ویژگی ها باعث خواهد شد تا شانس برتری سرخ پوشان از آبی ها 
بیشتر باشد. البته که بازهم نمی توان با قطعیت گفت که کدام 
تیم برنده دربی خواهد شد. به صورت کلی وقتی یک مجموعه 
یا گروه برای تامین هزینه ها به شکل مطمئن و تاییدشده به 
منابع مالی دسترسی ندارد، نباید تعجب کنیم مشکلات مالی 
برای آن ایجاد می شود. مهمترین موضوع این است که حرفه ای 
نیستیم و با استانداردهای جهانی فاصله داریم. مورد بعدی 
در این ساختار فقدان حق پخش تلویزیونی و مواردی از قبیل 
درآمدزایی برای اسپانسر باشگاه، حق کپی رایت و بلیت فروشی 
است. در دنیا مگر به چه شکل باشگاه ها درآمدزایی می کنند 
و متعهدانه بر سر قول و قرار خود باقی می مانند. تا زمانی که 
به سوی راه های درآمدزایی گامی برداشته نشود معدود 
باشگاه های صنعتی در ایران از توانایی پرداخت حق وحقوق 
عوامل تیمشان برمی آیند. نوع مطالبه گری را برای باشگاه های 
بزرگی چون پرسپولیس و استقلال می توانیم تغییر دهیم و 
از مسئولان ورزش کشور بپرسیم به چه دلیل مسئولیت را از 
روی دوش خود برنمی دارند تا از مسیری مشخص و مطمئن 
مسئولیت باشگاه ها به بخش خصوصی واگذار شود. در کجای 
دنیا دولت ها مسئولیت باشگاه ها را بر عهده می گیرند و لزومی 
ندارد در ایران دولت و وزارت ورزش وجوانان هزینه فوتبالی که 
توانایی ایستادن روی پای خودش را دارد، بپردازد یا مسیری 
برای پرداخت حاصل کند. خصوصی سازی بهترین راهکار 
برای واگذاری باشگاه های پرسپولیس و استقلال است منتهی 
برای تحقق چنین امری باید قوانین حمایت کننده برای 
بخش خصوصی وجود داشته باشد. تردیدی در شرایط سخت 
اقتصادی به خاطر تحریم ها و همه گیری کرونا وجود ندارد و 
نهادی دولتی در چنین شرایط دشواری نمی تواند حمایت 
مناسب مالی انجام دهد. بنابراین امکان برداشته شدن این 
مسئولیت وجود دارد به شرطی که به شکل منطقی و حرفه ای 
با ساختاری مطابق با استانداردهای جهانی عمل شود و شاهد 
خصولتی سازی نباشیم.  باشگاه هایی مانند پرسپولیس و 
استقلال براساس توانایی مالی مسیر خود را مشخص خواهند 
کرد. حجم عمده ای از بدهی ها به خاطر یک سری وابستگی ها و 
فقدان تعریف شفاف مالی ایجاد شده است. اگر خصوصی سازی 
اصولی صورت گیرد منابع مالی حامی باشگاه تعیین می شود 
و در آن زمان بدقولی غیرعمدی صورت نخواهد گرفت. تمامی 
موارد مالی در چارچوب اقتصادی باشگاه خواهد بود و هیچ 
وعده ای با تاخیر مواجه نمی شود. عملکرد تیم در سطح 

بین المللی هم درخشان تر می شود.

وضعیتسرخابیهادردربیحذفی

    بازگشت به خانه 
لیونل مسی پس از نزدیک به 50 روز دوری از خانواده 
به روساریو بازگشت. پس از برگشتن از برزیل با جام 
قهرمانی، مسی با پروازی اختصاصی وارد زادگاهش شد. 
آنتونلا همسرش از وی استقبال ویژه ای کرد و سپس 

روانه منزل شدند.

        طعنه
ایتالیا در دیداری موفق به غلبه بر انگلیس شد تا 
اسکاتلندی ها نیز از این برتری ایتالیا خوشحال شوند. 
حالا »ناسیونال« با تیتر »فوتبال به رم می آید«، به شعار 
همیشگی انگلیسی ها طعنه زده و اینگونه خوشحالی 

خود را از این نتیجه ابراز کرده است.

               خسته 
کیه لینی کاپیتان تیم ملی ایتالیا در رختکن این 
تیم در حالیکه تلفن همراهش را چک می کند، خسته 
از جنگ طولانی در رقابت های یورو 2020، قلم  بند و 
کفش هایش را به  گوشه ای انداخته است، شاید در حال 

چک کردن  تلفنش است.
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تیم های استقلال و پرسپولیس روز پنجشنبه 
در رقابت های جام حذفی به مصاف هم می روند. 
ابراهیم قاسمپور پیشکسوت فوتبال کشورمان در 
این خصوص صحبت کرد. وی اعتقاد دارد شانس 
پرسپولیس برای پیروزشدن در این دیدار بیشتر 

از استقلال است.
  در مورد دیدار دربی جام حذفی چه 

نظری دارید؟
برای  پرسپولیس  فوتبال  تیم  شانس   
پیروزشدن در این دیدار بیشتر از استقلال است. 
البته فوتبال غیرقابل پیش بینی است و هیچ 
چیزی در آن مشخص نیست. سرخ پوشان در 
طول فصل، روند ثابتی داشته اند. این تیم فراز 
و نشیب کمتری در مسابقات داشته و بیشتر 
تمرکز این تیم روی بازی بود. همین موضوع باعث 
می شود که بگوییم روی کاغذ شانس برنده شدن 
پرسپولیس در دربی بیشتر از استقلال خواهد بود. 
استقلال، چند هفته ای است که روی نوار برد قرار 
دارد و بازی های خوبی از این تیم شاهد هستیم. 
آبی پوشان توانسته اند خود را به رده سوم جدول 

برسانند.
  حساسیت این دیدار در جام حذفی 

بیشتر شده است! 
 این دیدار همیشه حساسیت های خاص 
خودش را دارد و برای هر ۲ حائز اهمیت است. 
نمی توانیم بگوییم که چون شرایط استقلال مثل 
پرسپولیس نیست، پس یعنی دربی را می بازد. 
دربی مسابقه لحظه هاست. تجربه نشان داده است 
تیمی  که در شرایط بحرانی تری به سر می برد، 
می تواند برنده دربی شود. تیمی  که آرامش 
بیشتری دارد، می تواند برنده دربی شود. استقلال 
فصل گذشته توانست پرسپولیس را در جام حذفی 
شکست دهد و این موضوع می تواند انگیزه آنها را 

برای پیروزی، افزایش دهد.
  پیش بینی شما از این مسابقه چیست؟

اما  است،  سخت  دیدار  این  پیش بینی 
پرسپولیس می تواند برنده دربی جام حذفی شود.

گفتوگو

  سرمربی تیم ملی فوتبال انگلیس تاکید کرد که با قدرت 
به کارش در این پست ادامه خواهد داد. گرث ساوت گیت که 
تیم تحت هدایتش در ضربات پنالتی مغلوب ایتالیا شد و از 
رسیدن به قهرمانی بازماند، می گوید: می خواهم تیم ملی 
انگلیس را به جام جهانی ۲۰۲۲ برسانم. این در حالی است 
که اتحادیه فوتبال انگلیس به دنبال تمدید قرارداد این مربی 
5۰ ساله است. وی در تازه ترین اظهارنظرش درباره احتمال 
تمدید قرارداد خود با اتحادیه فوتبال انگلیس اظهارکرد: فکر 
نمی کنم اکنون زمان مناسبی برای فکرکردن در مورد چنین 
موضوعی باشد. ما باید جواز حضور در مسابقات جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر را دریافت کنیم. برای فکرکردن در مورد یورو۲۰۲۰ 
نیاز به زمان دارم. من به استراحت نیاز دارم. سرمربی تیم ملی 
فوتبال انگلیس افزود: سرمربی تیم ملی انگلیس بودن تجربه ای 
شگفت انگیز است، اما هدایت تیم ملی کشورتان در چنین 
تورنمنت هایی عوارض خاص خود را هم دارد. 
همان موقع که سرمربی تیم ملی شدم، گفتم 
که داشتن چنین حمایت داخلی بسیارخوب 
است و به عنوان سرمربی تیم بسیار برای آن 
ارزش قائلم. ساوت گیت خاطرنشان کرد: 
می خواهم تیم را به قطر ببرم. احساس 
می کنم در چهار سال اخیر پیشرفت 
کرده ایم، ما یک عنوان چهارمی، 
یک عنوان سومی و یک عنوان 
دومی در این سال ها کسب 

کرده ایم که این بد نیست.

جنابآقایحاججوادکلهر

عضو محترم باشگاه کوهنوردی کوپال، صعود غرورآفرین تان 
را که نشان از همت و غیرت والایتان است؛ صمیمانه تبریک 

عرض نموده و برایتان سلامتی و شادکامی آرزومندم.
امیر طاهری نیک

بینالملل

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: امیدوارم تابوی نرفتن به 
المپیک را بشکنیم و نسلی نو و فصلی نو برای فوتبال رقم بزنیم.

  امضای تفاهمنامه 
شهاب الدین عزیزی خادم در حاشیه مراسم امضای تفاهمنامه 
مشارکت در هزینه های تیم امید اظهارکرد: جا دارد از زحمات 
صالحی امیری در دوره تصدی ریاست کمیته ملی المپیک تشکر 
کنم و برای وی و تیم همکارشان در این شرایط سخت کرونایی 
آرزوی بهترین ها را دارم. ان شاءا... به لطف الهی کاروان المپیک 
کشور شکوهمندانه و سرافرازانه بتوانند کسب مقام و مدال برای 

مردم ایران کنند. وی در ادامه اضافه کرد: صالحی امیری، 
دولت محترم، اصحاب رسانه، هیات رئیسه همه همراه 

همکار و همدل کنار تیم ملی ایران بودند. امروز 
یکی از بهترین روزهای فدراسیون فوتبال 
است، به زعم من یک مدل همکاری آگاهانه 
ایجاد شد و نهایتا برای ملت عزیز و منافع 
ملی ماه ها صبحت کردیم و جلسه داشتیم. 
در این خصوص با این همکاری جدید یک 
برنامه ریزی برای تیم ملی المپیک آینده فوتبال 

ایران المپیک داشته باشیم. 
  منافع

رئیس فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: 

به زعم من می شود با منافع تعریف شده و مشترک خرسندی 
ملت عزیز ایران رقم بزنیم و از ظرفیت های موجود استفاده 
کنیم و به مسیری نرویم که برخی بقای خود و خوشحالی شان 
را در ناکامی یک مجموعه ملی فوتبال ببینند. البته این افراد در 
قبال اجماع ملی که تمام قد در کنار فوتبال ملی ایستادند، کم 
هستند. من هم بسیار خوشحالم و امیدوارم که همه یاد بگیریم 
در هر جایگاهی هستیم همکاری را بر عدم همکاری ترجیح 
بدهیم و امروز این اتفاق میمون و مبارک را ارج می نهیم و با 
حضور صالحی امیری و داریوش مصطفوی برنامه ریزی 
مسنجمی داشته باشیم تا این تابوی نرفتن به 
المپیک را بشکنیم و نسلی نو و فصلی نو برای 

فوتبال رقم بزنیم.
  مسیر  فوتبال 

یادآور  عزیزی خادم 
از  فوتبال  مسیر  شد: 
حیثت مدیریتی و فنی 
و  است  توسعه  روبه 
قطعا تمهیداتی برای 
و  تغییرات ساختاری 
نسلی خواهیم داشت. ما 
به دور از جناح بندی های سیاسی از 

تمام ظرفیت های فدراسیون فوتبال استفاده خواهیم کرد. در 
بعد فنی مذاکراتی با مهدی مهدوی کیا داشتیم که سابقه بالایی 
در حوزه تیم های پایه داشته است و منتظریم مذاکرات شان با 
هامبورگ به نتیجه برسد. همچنین با توجه به تجربه گرانبهای 
بین المللی او واقعا حیف بود که از تجربه بالای این عزیز استفاده 
نشود و او همراه با من در ۱۰ بازی آینده تیم ملی هم به  عنوان 
مشاور حضور خواهند داشت. همچنین مهدوی کیا حضور 
پررنگی در تمامی رده ها خواهد داشت. تمام تمرکز برای 
المپیک انجام شده و باید به دنبال تغییر نسل در جام جهانی 
۲۰3۰ باشیم و قطعا حضور مهندس مصطفوی به عنوان یک 
مدیر خوشنام فوتبالی که تجربه بالایی در حوزه مدیریتی 

فوتبال دارد به ما کمک خواهد کرد.
  لطمه به حیثیت فدراسیون

وی افزود: از تمام مسائلی که خدای ناکرده لطمه ای به 
حیثیت فدراسیون خواهد زد، پرهیز می کنیم. نگاه ما صیانت 
به منافع فوتبال ملی است. امضای این تفاهمنامه با این کیفیت 
برای اولین بار است و خیلی خوشحالیم که این اتفاق می افتاد 
و امیدوارم در روزهای دیگر هم شاهد این قبیل تفاهمنامه ها 
و همکاری ها باشیم. جا دارد از صالحی امیری تشکر کنم و 
امیدوارم بتوانیم برنامه ریزی دقیقی داشته باشیم. بحث پایه ها 
و کمیته جوانان را پیگیری می کنیم. براساس برنامه کمیته 
جوانان حرکت می کنیم و در صورت توافق با مهدی مهدوی کیا 
از ایشان خواستیم به عنوان مشاور فنی فدراسیون به ما کمک 
کنند. به هرحال وی تجارب بالایی دارد و در حوزه تیم ملی 

بزرگسالان از او مشاوره خواهم گرفت. 

شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال«

»مهدوی کیا« در 10 بازی تیم ملی مشاور من است

معاون ورزش قهرمانی وحرفه ای وزارت 
ورزش وجوانان تاکید کرد که در اساسنامه 
جدید فدراسیون های ورزشی اثری از دخالت 
دولت دیده نمی شود. مهدی علی نژاد گفت: 
یکی از الزامات ما، برگزاری مجامع سالیانه 
فدراسیون های ورزشی است. در سال ۹۹ 
برای اولین بار تمام 5۰ فدراسیون ما مجامع 
خود را برگزار کردند و در سال جدید هم 
هماهنگی ها انجام شده تا مجامع برگزار شود و 
این بیست وهشتمین مجمع برگزاری در سال 

جدید بود که گزارش عملکرد، حسابرسی 
و بازرس ارائه شد و به تصویب مجمع رسید. 
وی در خصوص اینکه مشکلات قایقران ها 
بسیار زیاد است و قایق های آنها از گمرک 
ترخیص نشده و آنها به طعنه گفته اند امیدوارند 
امکانات آنها به المپیک ۲۰۲4 پاریس و 
۲۰۲۸ لس آنجلس برسد، ادامه داد: قوانینی 
که در کشور است، در اختیار وزارت ورزش 
نیست. گمرک قوانینی دارد. بحث هایی میان 
فدراسیون و گمرک بود و از ما هم کمک 

خواستند. نامه زدیم و درخواست کردیم که 
مساله تسریع شود و فکر می کنم مراحل پایانی 
است تا اقدام لازم صورت بگیرد. علی نژاد در 
مورد پرداخت پاداش به مدال آوران گفت: 
پاداش ها اعلام شده است. وزارت ورزش ۲ 
میلیارد تومان به مدال آوران طلا، یک میلیارد 
و ۲5۰ میلیون تومان به مدال آوران نقره و 75۰ 
میلیون تومان به مدال آوران برنز اهدا می کند. 
علی نژاد در مورد آخرین وضعیت اساسنامه 
فدراسیون فوتبال و شرایط آن در شورای 

نگهبان، تصریح کرد: اساسنامه فدراسیون 
فوتبال به دولت ارسال شده است. دولت در 
نامه ای آن را به ما برگرداند و اعلام کرد به دلایلی 
نیاز به مصوبه دولت ندارد و همان مجمع کفایت 
می کند لذا مشکل قانونی در این مورد وجود 
ندارد. علی نژاد درباره وضعیت اساسنامه 
اساسنامه  گفت:  ورزشی  فدراسیون های 
فدراسیون های ورزشی توسط دولت تصویب 
شد، مصوبه شورای نگهبان را گرفت و توسط 
معاون اول رئیس جمهور ابلاغ شد. اساسنامه 
فرصت جدیدی برای فدراسیون هاست از این 
لحاظ که هماهنگی با قواعد بین المللی را ایجاد 
می کند. به طورواضح می توان گفت دخالتی از 

سوی دولت در این اساسنامه دیده نمی شود.

مهدی  علی نژاد:  
در اساسنامه جدید اثری از دخالت دولت نیست

آرمان ملی: دعوای رسانه ای بین سرمربی 
تیم ملی و بازیکن اسبق تیم ملی پس از  
خط خوردن »فرهاد قائمی« از تیم ملی والیبال 

هنوز ادامه دارد. 
  مافیا

فرهاد قائمی درمورد خط خوردنش از اردوی 
تیم ملی والیبال اظهارداشت: من از بازی های 
ملی خداحافظی کرده بودم و به دنبال زندگی 
خودم بودم. متاسفانه بعداز دعوت من در 
برخی ها در رسانه  گفتند که باید از من تست 
فنی گرفته شود. واقعا تست برای چه بود؟ این 
حرف ها در شرایطی در موردم عنوان شد که 
مردم هم شنیدند که از من خواسته شده که 
بیایم و به تیم ملی کمک کنم. حالا خانواده 
والیبال فهمید که در تیم ملی چه خبر است. 
با اتفاقاتی که برای پیمان اکبری و رحمان 
محمدی راد و... رخ داد من هم فهمیدم در 
والیبال چه می گذرد. قائمی افزود: متاسفانه 
بدون اینکه تمرینی با حضور »آلکنو« برگزار 
شود من را کنار گذاشتند. خداراشکر که پیش 
از حضور در تمرینات فیزیوتراپ تیم ملی 
هم مرا به صورت کامل آزمایش کرد و هیچ 
مصدومیت یا آسیب دیدگی هم نداشتم. پیش 
از حضور در تمرینات تیم ملی بزرگسالان در 
کنار تیم جوانان و قبل از آن به صورت شخصی 
تمرینات خیلی خوبی را انجام داده بودم. 
»آلکنو« عصر یکشنبه به تمرینات ملحق 
شد؛ بعداز اینکه گرم کردیم، بدون اینکه کار 
گروهی خاصی انجام شود خطاب به من اعلام 
کرد که تعداد بازیکنان زیاد است و مرسی که 
آمدید! وی با بیان اینکه تصور نمی کردم فضا 
اینقدر لجن زار باشد، تصریح کرد: از روزی که 
به اردو اضافه شدم حس کردم گروهی وجود 
دارد که دوست ندارند من باشم. به صراحت 
باید اعلام کنم که مربی تیم ملی هیچ کاره 
است؛ اصلا به نظر من »آلکنو« هیچ کاره ترین 
مربی تاریخ والیبال ایران است. او نقش 
عروسک خیمه  شب بازی را دارد و بازیکنان 
را نمی شناسد؛ او حتی نام برخی از بازیکنان 
را هم هنوز نمی داند. »آلکنو« هیچ شناختی 
از والیبال ایران ندارد و فقط دنبال پول است! 

قائمی عنوان کرد: حرف اول و آخر در تیم ملی 
را »آلکنو« نمی زند. من چند روز در فدراسیون 
همراه با تیم ملی جوانان تمرین کردم و هر 
کارشناس و مربی که شرایط مرا دید اعلام 
کرد که بسیار سرحال و آماده هستم. اصلا اگر 
آماده نبودم یا حس می کردم که توان کمک به 
تیم ملی کشورم را ندارم به تمرینات نمی آمدم 

و از مسئولان عذرخواهی می کردم.
  نظر  »نادی«

علیرضا نادی درخصوص اظهارات فرهاد 
قائمی، تصریح کرد: به عقیده من قائمی مقصر 
بود. وقتی که او از تیم ملی خداحافظی کرده 
بود، نباید تحت هیچ شرایطی برمی گشت. 
فکر می کنم که او تصمیم عجولانه گرفت. 
فرهاد به شرطی باید برمی گشت که از سرمربی 
تیم ملی تضمین می گرفت که در ترکیب 
اصلی خواهد بود وگرنه او بازیکنی نیست 
که بخواهد تست بدهد و مورد آزمایش قرار 
بگیرد. او باید نظر قطعی سرمربی را می پرسید 
و سپس تصمیم گیری می کرد. کاپیتان سابق 
تیم ملی والیبال کشورمان درخصوص اینکه 
قائمی با درخواست داورزنی به اردوی تیم ملی 
اضافه شده بود، اظهارکرد: داورزنی دلش برای 
تیم سوخته بود و به این جمع بندی رسید 
که دریافت تیم ملی دچار مشکل است و به 
همین دلیل درخواست کرد که قائمی به اردو 
بیاید، اما همه باید بپذیریم که حرف اول و 

آخر را سرمربی می زند. فکر می کنم »آلکنو« 
در جریان دعوت قائمی نبود. نادی درمورد 
اینکه گفته می شود »آلکنو« شناخت درستی 
از بازیکنان تیم ملی ندارد، گفت: »آلکنو« 
مقصر نیست، چون دیر به تیم ملی اضافه 
شد. وی درخصوص وجود مافیا در تیم ملی، 
افزود: فرهاد قائمی این صحبت ها را مطرح 
کرده و خودش باید پاسخگو باشد. در زمان 
ما سرمربیان بزرگی همچون پارک، گاییچ و 
ولاسکو هدایت تیم ملی را برعهده داشتند. 
فکر نمی کنم در آن مقطع اتفاق مافیایی در 

تیم ملی افتاده باشد.
  پاسخ  »آلکنو« 

»ولادیمیرآلکنو«، سرمربی روس تیم ملی 
والیبال ایران در نشست خبری خود که پس از 
لیگ ملت های ۲۰۲۱ و در آستانه اعزام تیم ملی 
به المپیک توکیو برگزار شد، گفت: قبل از 
شروع لیگ ملت های والیبال، امیدوار بودم که 
این مسابقات به بسیاری از سوالات من پاسخ 
داده شود. به طورکلی به بسیاری از سوالات من 
پاسخ داده شد. لیگ ملت ها، آزمونی برای تیم 
ما بود. در این مسابقات سخت، تیم  ایران در 
یک محیط ایزوله، ۱5 مسابقه برگزار کرد. وی 
افزود: من قبلا گفته بودم و حالا رسما می گویم 
که از روز ا ول کارم با تیم ایران، همه تصمیمات 
را من می گیرم. درباره مسائلی که شک دارم 
با دو همکارم مشورت می کنم. من کسی 

نیستم که به من فشار بیاورند. من جوابگوی 
نتایج هستم. »آلکنو« در مورد صحبت های 
قائمی گفت: من نمی خواستم درباره اش 
صحبت کنم. یکسری مسائل را روشن می کنم. 
تفاوت زیادی بین من و اوست. من بزرگتر از او 
هستم. او یکصدم عناوینی که من گرفته ام را 
ندارد که بخواهد درباره مقام های من صحبت 
کند. تفاوت من با او این است که با او رودررو 
صحبت کردم و او جواب من را در روزنامه داد. 
من یکماه درباره اش تحقیق کردم و حتی با 
سعید معروف هم حرف زدم. من گفتم با کمال 
تاسف »فیاضی« به المپیک نمی رسد، خیلی 
دلم می خواست به فرم ایده آلش برسد، اما 
نرسید. اینجا از او بابت تلاشش تشکر می کنم. 
سرمربی تیم ملی والیبال تصریح کرد: به من 
گفته شد بازیکن خوبی داریم در دریافت و 
سرویس که همان قائمی بود، حتی گفتند 
ازدواج کرده و تمرین می کند، اما مصدومیت 
جدی دارد که مانع حضورش در مسابقات 
است و بابت همین موضوع حضورش منتفی 
شد. اما بعداز لیگ ملت ها، ۲ روز قبل از آمدن 
به تهران در روزنامه های روسی خواندم او به 
اردوی تیم ملی دعوت شده و ۲، 3 ساعت بعد 
»مانلی کسرایی« تماس گرفت و گفت موافق 
هستید او به تیم بیاید یا نه؟ من هم گفتم اگر 
آماده کامل باشد و یک سروگردن بالاتر از 
اردونشینان، حرفی ندارم. اگر او را ببینم که 
می تواند کمک کند در لیست خواهد بود، 
همین شرایط را برای میرزاجان پور درنظر 
گرفتم. وی افزود: از آنجایی که ۸ تا ۱۰ تمرین 
تا سفر به توکیو مانده، شما ۲، 3 روز فرصت 
خودنمایی دارید تا به لیست اضافه شوید، 
اما بعداز تمرین اول دیدم قائمی در شرایط 
مطلوب نیست، درست است که تمرین کرده 
اما آنچه من دیدم، چیزی نبود که انتظار 
داشتم. من برای اینکه وقت او را نگیرم و اذیت 
نشود، بعداز تمرین از او تشکر کردم. اگر 
دو، سه ماه قبل از المپیک بود به او فرصت 
بیشتری می دادم اما حالا نه. خیلی از تیم ها با 
ترکیب ۱۲ نفره تمرین می کنند، اما ما با ۱۸ 

نفر، این تصمیم خودم بود.

ابراهیم   قاسمپور: 
پرسپولیس
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